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Iktatószám:  
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2021. november 30. (kedd) napján 14 órakor Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök;  

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő, bizottsági tag; 
Szegedi Attila bizottsági tag; 
Posta Zoltán bizottsági tag; 
Rácz Zoltán bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Tamási Anna igazgatóságvezető; 
     Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató; 
     Rikker Anita Márta osztályvezető; 
     dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető, jkvvezető; 

Zaják Rita képviselő; 
 
Bomba Gábor elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 14 órakor megnyitja. 
 

 
Napirend 

1. napirendi pont: 

Javaslat az Alisca Terra Nonprofit Kft. tőketartalék felhasználásának átcsoportosításához 
szükséges tulajdonosi hozzájárulás megadására- Közgyűlés előterjesztés véleményezése 
(124. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató 
Előadó: Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgat 
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2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Zöldfelület-karbantartó csoport 
használatában lévő eszközeinek selejtezésére 
(76. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Tamási Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

ZÁRT ÜLÉS: 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.7.1.-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Szekszárd leromlott városi 
területének rehabilitációja” című projekt megvalósításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(125. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
 

 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat az Alisca Terra Nonprofit Kft. tőketartalék felhasználásának átcsoportosításához 
szükséges tulajdonosi hozzájárulás megadására- Közgyűlés előterjesztés véleményezése 
(124. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató 
Előadó: Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató 
 
Bomba Gábor elnök: Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató urat kérdezem, hogy kívánja-e 
kiegészíteni a kiküldött előterjesztést? 
 
Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató: 18.000.000 Ft-ot kívántunk elkülöníteni brikettálásra. 
Megvizsgáltunk több lehetőséget, én 3 cégnél voltam személyesen, akik gyártanak brikettet, 
fabrikettet. Igazából abból az anyagból, ami rendelkezésünkre áll, brikettet készíteni nem 
tudunk, a legjobb eséllyel is csak egy gyengébb minőségű anyagot tudnánk előállítani. Nem áll 
rendelkezésünkre, így ezt a technológiát nincs értelme igazából bevezetni, viszont a 
síkosságmentesítésre, illetve a szekszárdi zöldhulladék feldolgozására, begyűjtésére indokolt 
elosztani ezt a pénzt, ezért kértük az átcsoportosítást. 
 
Rácz Zoltán bizottsági tag: Hogy lehet abból brikettet csinálni? A darálás, komposztálás 
megtörténi? 
 
Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató: Igen, természetesen folyamatosan komposztálnak, 
éves szinten 5-6 ezer tonnát. Még egyszer szeretném ebbe körbe is elmondani, hogy 
tisztelettel várjuk az iskoláknak, a közterületeknek és az önkormányzatoknak az igényét, 
ingyen biztosítjuk a komposztot csak azért, hogy híre menjen. Lebomló zsákba hordjuk el a 
komposztot, nagyon jó minőségű komposztot állítunk elő. 
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Rácz Zoltán bizottsági tag: Én is vettem pár évvel ezelőtt ilyen komposztot, teli volt zsák 
darabokkal, de nem volt olyan vészes, én nagyon örülnék neki, hogyha a lakosság részére nem 
adnák ingyen, meggyőződésem, hogy nem így kell adni, ezért pénzt kell kérni, de sokkal 
kevesebbet mint az Obiba. 
 
Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató: Meg is oldottuk, 5500 forintért tonnáját adjuk 
felrakással, tehát ha bárkinek ilyen igénye van, az ingyenes átadást azt kifejezetten az 
önkormányzatok és az önkormányzati intézmények számára próbáljuk propagálni, a 
lakosságnak, illetve a gazdálkodó szerveteknek 5500 forintért adjuk tonnáját, van rá igény és 
hordják is el tőlünk. 
 
Zaják Rita képviselő: A lakosságnak a zöldhulladékot a lebomló zsákba szállítja el a cég, 
városszerte láttam zsákokat kihelyezve, ami 100%, hogy nem ez a lebomló, gondolom ez a 
város által összegyűjtött levél, ami ebbe a zsákokba kerül. Azt gondolom, ennek az üzenete így 
nagyon rossz. 
 
Szabó Antal Mihály ügyvezető igazgató: Valóban így van, a város által begyűjtött kifejezetten 
lombhulladékok vannak a színes zsákokban, nem tudjuk elszállítani, nincs rá kapacitásunk, 
hogy egyszerűen kiürítsük. Gyakorlatilag az zajlik, hogy a városi kisteherautóval lehozzák és 
kiürítik a zsákot. Sok esetben még a két rakodó kollegát sem tudjuk a járműre biztosítani.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 140/2021. (XI.30.) határozata 
az Alisca Terra Nonprofit Kft. tőketartalék felhasználásának 

átcsoportosításához szükséges tulajdonosi hozzájárulás megadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 

Városfejlesztési Bizottsága a „Javaslat az Alisca Terra Nonprofit Kft. tőketartalék 

felhasználásának átcsoportosításához szükséges tulajdonosi hozzájárulás 

megadására” tárgyú előterjesztés határozati javaslatait a Közgyűlésnek 

elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: A soron következő Közgyűlés időpontja 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Zöldfelület-karbantartó csoport 
használatában lévő eszközeinek selejtezésére 
(76. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Tamási Anna igazgatóságvezető 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
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Bomba Gábor elnök: Az előterjesztő szeretné kiegészíteni? Van kérdés? 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 141/2021. (XI.30.) határozata 
a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Zöldfelület-karbantartó 
csoportjának használatában lévő eszközeinek selejtezéséről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 

Városfejlesztési Bizottsága az önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. (XII. 1.) rendelete 27. § (2) 

bekezdés alapján  

1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
tulajdonában, a Zöldfelület-karbantartó csoport használatában lévő a 
mellékelt selejtezési jegyzéken szereplő kis-, és nagyértékű tárgyi 
eszközök selejtezésre kerüljenek; 

 
Határidő: 2021. november 30. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy a tárgyi 
eszköz nyilvántartásból vezesse ki a jegyzéken szereplő eszközöket. 

 
Határidő: 2021. december 05. 
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 14 óra 10 perckor 
berekeszti és a bizottság zárt ülésen folytatja a munkát. 
 

K.m.f 
 
 
 

Posta Zoltán 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Gyulay Soma 
jegyzőkönyvvezető 

  
 

Bomba Gábor 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

                jegyző 
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